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Mødereferat af: 
Afd.44 Grundtvigsparken bestyrelsesmøde. 
 
 

Referat nr. 119 
 

Til stede var: Lasse H. Jakobsen, Jens Schou, Egart 
Davidsen, Lilly F. Mogensen, Hanne Jørgensen. 

Dag og år: 
06.09.2023. 
 

Pkt. 1 Valg af ordstyrer 
 

Lasse 
 
 

Pkt. 2. Sekretær 
 
 

Lilly 

Pkt. 3. 
Godkendelse af referat nr. 118. 
 

 
Referatet godkendt. 

Pkt. 4. 
Dialogmøde for Grundtvigsparkens beboere/ Grundt-
vigskassen. 
 

 
Intet. 
 

Pkt. 5. 
Markvandring 

 

Vi har følgende emner: 
Vand i kælderen – Parkering på asfalten –  
Klipning af græs i 2024 –  

Pkt. 6. 
Hygge / arbejdsdag. 
 

Egart havde udarbejdet en fin liste med op-
gaver til arbejdsdagen. Et punkt blev taget 
af listen: ”Nedlæggelse af petanquebanen.” 
Det bliver et punkt på afdelingsmødet, hvor 
vi undersøger, om nogle vil være tovholder 
på petanque, eller vi skal nedlægge aktivite-
ten. Ellers er arbejdsdagen tilrettelagt. 

Pkt. 7.  
Svømmehallen. 

 

Det nye udstyr er klar, montering forventes 
i løbet af 1 – 2 uger. 

Pkt. 8. 
Maling af plankeværk 
 

Egart har udleveret til 62 husstande. Har 
fungeret fint.  Kun 5 har slet ikke malet. 

Pkt.9.  
Medlemskab af LLO 

 

Bestyrelsen finder det ikke relevant, da LLO 
tager sig af lejeloven, der omfatter privat 
udlejning. Grundtvigsparken er almennyttig 
boligbyggeri og administreres efter almen-
boligloven. Hvis man skal klage, skal dette 
ske til kommunens beboerklagenævn. 
 

Pkt. 10. 
Indkøb af mikrofon og højttaler. 

Der afsættes et budget på 7.000 – 10.000 
til indkøb mikrofon og højttaler. 

Pkt. 11. 
Eventuelt. 
 
 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 20.45. 

• Stor besvarelse af spørgeskema 
ang. el- standere. Ingen ønsker, at 
betale for opsætning. 

• Ønske om dæmper på dørene og lå-
ger til kælderen. Evt. automatisk luk-
ning. 

• Ingen kursus i sprøjtegift. 

• Overvejer at brænde ukrudtet. 
 

 


